
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

amely  készült:  Sződ  Község  Polgármesteri  Hivatal  hivatalos  helyiségében,  2016.  február  25.
napján18.00 órakor megtartott Sződ Község Képviselő-testületének  üléséről.

Meghívottak:  dr. Rull Csaba háziorvos
                        dr. Bonyhády Elemér háziorvos
                        dr. Bíró Emőke gyermekorvos
                        dr. Hevér László fogorvos
                         Bodroginé Demlyén Edina élelmezésvezető
                         Lichy Anikó pénzügyi ügyintéző

Napirendi pontok:

1. A 2015. évi orvosi beszámolók megtárgyalása
Előterjesztő:  Hertel  László  polgármester,  dr.  Rull  Csaba  és  dr.  Bonyhády  Elemér
háziorvosok, dr. Bíró Emőke gyermekorvos, dr. Hevér László fogorvos

2. Sződ Község Önkormányzat 2016. évi költségvetésének megtárgyalása 
Előterjesztő: Hertel László polgármester, Papp István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság
elnöke

3. Varia Trans Kft ingatlan vásárlási kérelmének megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

4. A kamerarendszer karbantartására vonatkozó ajánlat megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

5. A Sződi Asszonykórus és a Sződi Hagyományőrző Klub kérelmének megtárgyalása a
Faluház térítésmentes használatára vonatkozóan
Előterjesztő: Hertel László polgármester

6. A községi társadalmi ünnepségek, rendezvények időpontjának meghatározása
(Hősök Napja, Falunap, Gyermeknap, Idősek Napja, Falu karácsonya)

Előterjesztő: Hertel László polgármester, Erdélyi Balázs Kultúráért Felelős Tanácsnok

7. Egyebek
 Érintésvédelemre vonatkozó ajánlat megtárgyalása

Az Egyebek napirendi ponton belül megtárgyalásra kerülő ügyek:
 Gál-Borus László levelének ismertetése
 Csupafül Egységes Óvoda Bölcsőde Alapító Okiratának módosítása

Hertel  László  polgármester  üdvözli  a  képviselő-testület  tagjait,  a  jegyzőasszonyt  és  a
jegyzőkönyvvezetőt.  Megállapítja,  hogy  a  7  fős  képviselő-testületből  4  képviselő  jelen  van,  a
képviselő-testület határozatképes. Juhász István és Podhorszkiné dr. Buránszki Bernadett jelezte, hogy
az ülésen nem tudnak részt venni, valamint  Dr.Rull Csaba  az I. számú körzet háziorvosa jelezte, hogy
betegség miatt Ő sem tud részt venni az ülésen. Erdélyi Balázs nem jelezte távollétét. Ismerteti az ülés
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napirendi  pontjait,  valamint  azokat  az  ügyeket,  amelyek  az  Egyebek  napirendi  pontban  kerül
megtárgyalásra. A kiegészített napirendi pontokat a képviselők 4 igen szavazattal elfogadják.

A mai  ülés  jegyzőkönyv  hitelesítőjének  –  figyelembe  véve  a  sorrendet  –  Papp  István  képviselőt
javasolja.  A képviselő-testület  4 igen szavazattal  Papp István képviselőt  jegyzőkönyv  hitelesítőnek
egyhangúlag elfogadja. 

1. A 2015. évi orvosi beszámolók megtárgyalása
Előterjesztő:  Hertel  László  polgármester,  dr.  Rull  Csaba  és  dr.  Bonyhády  Elemér
háziorvosok, dr. Bíró Emőke gyermekorvos, dr. Hevér László fogorvos

Hertel  László:  Megköszöni  az  orvosoknak,  hogy  a  beszámolót  elkészítették.  Tájékoztatja  a
jelenlévőket, hogy az orvosi beszámolók megküldésre kerültek a képviselők részére. Dr. Rull Csaba
jelezte, hogy betegsége miatt nem tud az ülésen részt venni. 

Én nem javaslom elfogadni Rull doktor beszámolóját, mert ez a beszámoló egy panaszlevélnek felel
meg.    Az  Önkormányzat  a  lehetőségeihez  mérten  megpróbál  mindent  megtenni  azért,  hogy  a
háziorvosi szolgáltatás megfelelő legyen.  A nyílászárók cseréje megtörtént, továbbá a tetőszerkezet
javítására is hamarosan sor került.  Az a célunk, hogy a rendelőben mind az orvosok, mind pedig a
betegek  a  lehetőségekhez  képest  jól  érezzék  magukat.  Nehezményezem,  hogy  a  doktor  úr  nem
megfelelő hozzáállást tanúsít a szociálisan rászorultakkal szemben sem. A doktor úr kérte továbbá,
hogy az önkormányzat  rácsokat  szereltessen fel  a  rendelő ablakira.  Én nem tartom indokoltnak a
rácsok felszerelését, ugyanis a több mint ötven éve működő háziorvosi rendelőbe most először történt
betörés. Családi házakba is történt már betörés, mégsem szereltetek fel minden ablakra rácsot.

Javaslom,  hogy  Dr.  Rull  Csaba  ismételten  nyújtsa  be  a  beszámolót,  melyben  a  fő  hangsúlyt  a
háziorvosi körzet munkájára helyezi. 

Hertel László:  Van-e  hozzászólás a beszámolóhoz? Amennyiben nincs, kérem,  hogy szavazzunk.
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 4/2016.(II.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Dr.  Rull  Csaba  I.  sz.  háziorvosi  körzet
háziorvosának 2015. évi beszámolóját nem fogadja el. 

A Képviselő-testület kéri a beszámoló ismételt benyújtását. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel  László:  A II.  háziorvosi  körzet  beszámolójának  megtárgyalása  következik.  Felkérem  dr.
Bonyhády Elemér háziorvost, hogy amennyiben úgy gondolja, egészítse ki írásbeli beszámolóját. 

Dr. Bonyhády Elemér: Nem kívánom kiegészíteni a beszámolót. 

Dávid Tamás: Köszönjük, hogy a beszámolóban megemlítette az önkormányzat által finanszírozott
rendelői nyílászárók cseréjét. 
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Hertel László: A korábbi beszámolójában hiányolta a doktor úr a házisegítségnyújtást a községben.
Tájékoztatom a doktor urat, hogy 2015-től az egyéb szociális ellátások mellett a házisegítségnyújtás is
bevezetésre került. Jelenleg 8 fő veszi igénybe ezt a szolgáltatást. 

Az elmúlt évben jelentős összeget fordított az önkormányzat a szociálisan rászorultak támogatására.. A
bejárat  csúszásgátlását  is  mindenképpen  meg  kell  oldani,  de  ez  problémát  okoz  a  gyermekorvosi
rendelőnél is. 

A beszámoló teljeskörű, azt elfogadásra javaslom. 

Van-e  további  hozzászólás  a  képviselők  részéről  beszámolóhoz?  Amennyiben  nincs,  kérem,  hogy
szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 5/2016.(II.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Bonyhády Elemér II. sz. háziorvosi körzet
háziorvosának 2015. évi beszámolóját a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.

Határidő: azonnal                                                                                  Felelős: polgármester

Hertel László: A gyermekorvosi beszámoló megtárgyalását terjesztem a képviselő-testület elé

A doktornő  beszámolójában  jelezte,  hogy  a  Neveleki  létszámcsökkenés  hátrányosan  érintette  a
finanszírozást.  A neveleki  létszámcsökkenéssel  kapcsolatosan  nem tudunk mit  tenni,  remélhetőleg
Sződ Község lakossága rövid időn belül növekedni fog, és akkor ez a probléma is meg fog oldódni.

Megkérem dr.Bíró  Emőke  gyermekorvost,  hogy szóban  is  szíveskedjen  kérését  a  testület  előtt  is
ismertetni. 

Dr.  Bíró  Emőke:  A gyermeklétszámmal  az  a  probléma,  hogy  a  létszám  nagyon  magas,  ezért
csökkentik a támogatást. Sajnos a rendelőben és a váróban a csatornaszag még mindig érezhető, és
zavaró.

Hertel László: A csatornaszag több mint valószínű, hogy a szifonok kiszáradása miatt észlelhető. Az a
kérésem, hogy a szifonokba sűrűbben töltsenek vizet. 

dr.  Hevér László:  A csatornaszag  a  WC tömítettsége  miatt  észlelhető,  a  fogorvosi  rendelőben is
felmerült ez a probléma.

Hertel László:  Ennek a tömítését rövid időn belül kijavítjuk. 

A beszámolóban  kérte  a  doktornő  a  rendelési  idő  csökkentését.  Nem támogatom ezt  a  kérést.  A
községben van egy megszokott rendelési idő, ezen nem lenne szerencsés változtatni. 

A  rendelő  előtti  kültéri  világítást  rövid  időn  belül  megoldjuk.  Ezen  túlmenően  a  beszámolót
elfogadásra javaslom.

 Van-e  a  képviselők  részéről  hozzászólás  a  beszámolóhoz?  Amennyiben  nincs,  kérem,  hogy
szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   
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 6/2016.(II.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Dr.  Bíró  Emőke  gyermekorvosi  körzet
gyermekorvosának 2015. évi beszámolóját a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel  László:  A fogorvosi  körzet  beszámolója következik.   Ebben az évben a fogorvosi  rendelő
külső  szigetelését  is  megpróbáljuk  megoldani,  továbbá  a  tetőszerkezet  is  javításra  kerül.  A
csatornaszag megszüntetésére rövid időn belül megtesszük a szükséges intézkedést. 

Felkérem dr.  Hevér  László  fogorvost,  ha  amennyiben  szükségesnek  érzi,  egészítse  ki  a  szöveges
beszámolót. 

Dr. Hevér László: Nem kívánom a beszámolót kiegészíteni. 

Hertel László: Kérem az orvosokat, ha bármilyen hibát észlelnek a rendelőben, szíveskedjenek jelezni
az önkormányzat felé, hogy azt minél rövidebb időn belül ki tudjuk javítani. 

Van-e hozzászólás  a képviselők részéről a fogorvosi  beszámolóhoz? Amennyiben nincs, kérem, hogy
szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 7/2016.(II.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Dr.  Hevér  László  a  fogorvosi  körzet
fogorvosának 2015. évi beszámolóját a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel László megköszöni az orvosok részvételét az ülésen, akik elhagyják a tanácskozótermet. 

Erdélyi Balázs képviselő megérkezett az ülésre, a képviselők létszáma 5 főre módosul.

2. Sződ Község Önkormányzat 2016. évi költségvetésének megtárgyalása 
Előterjesztő: Hertel László polgármester, Papp István Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság
elnöke

Hertel László:  Tájékoztatja a képviselőket, hogy az ülésen jelen van Lichy Anikó leendő pénzügyi
vezető is, aki november 16. napjától áll alkalmazásban a Polgármesteri Hivatalnál. 

Seres  Krisztina  pénzügyi  ügyintézőnek  2016.  március  6.  napjával  szűnik  meg  jogviszonya  a
hivatalnál.  A Pénzügyi  vezetői  feladatokat  jelenleg  egy  külsős  szakember  látja  el,  és  megbízási
jogviszonyban alkalmazunk egy könyvelőt. 

A képviselők  a  2016.  évi  költségvetés  tervezetét  a  törvényes  határidőn belül  megkapták,  Az  idei
költségvetés más formátumban készül el, mint az előző években, az idei jobban áttekinthető. 

A fejlesztések  külön  kerültek  feltüntetésre.   Az  előző  évektől  eltérően  ebben  az  évben  az  óvoda
működéséhez  nem  kell  más  forrásból  kiegészítést  biztosítania  az  önkormányzatnak.  Egyik
költségvetési  helyről  nem  lehet  egy  másik  költségvetési  helyre  a  támogatásokat  átcsoportosítani
kivétel képeznek ez alól az önkormányzat bevételei.

4



Nevelek településrész leválása miatt jelentősen csökkent a polgármesteri hivatal támogatása, ezért a
kiadások egy része az önkormányzat költségvetésében szerepel.  A kulturális célokra felhasználható
támogatás összege is csökkent az elmúlt évhez képest. A szociális támogatásokra fordítható központi
támogatás összege viszont növekedett. A konyhánál a bevételek a jelentős számú térítésmentes étkező
miatt csökkennek, a kiesést a szociális keretből finanszírozza az önkormányzat. Sportcélokra a tavalyi
támogatás  összege  szerepel  a  költségvetésben.   Bejegyzett  kulturális  csoportok  támogatását  csak
pályázat útján támogathat az önkormányzat, de csak a költségvetésben meghatározott összeg erejéig.
Létre kell  hozni  egy alapot,  és az alap összegét  lehet  pályáztatás útján felhasználni.  A felhasznált
összeggel pedig el kell számolni.

 (részletesen ismerteti a költségvetést)

Erdélyi Balázs: Én azt javaslom, hogy a 100.000 .- forintot,az egyesületek a pályázati  önrészként
használják fel.  

Hertel László: A Kulturális tanácsnok javaslata alapján kerül felhasználásra ez az összeg. 

A Faluház előtti térre kérünk árajánlatot, illetve pályázati támogatással kívánjuk a teret megépíteni. 

Megkeresett  Vác Város  alpolgármestere,  hogy a  kerékpárút  meglévő terveit  felélesztik,  és  a Vác-
Gödöllő közötti szakaszon szeretnék a kerékpárutat megépíteni. 

A költségvetés tervezetet a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 2016. február 18. napján megtartott ülésén
megtárgyalta.  Az ülésre a képviselők, az intézményvezetők is meghívást kaptak, illetve jelen volt a
pénzügyi vezetői feladatok ellátásával megbízott Mayer Kinga is.

Felkérem  Papp  Istvánt,  a  Pénzügyi  és  Ügyrendi  Bizottság  elnökét,  hogy  ismertesse  a  bizottság
javaslatát a 2016. évi költségvetésre vonatkozóan

Papp  István:  A  bizottságon  a  felmerülő  kérdésekre  megkaptuk  a  válaszokat.  A  bizottság  az
előterjesztett  költségvetés  tervezetet  elfogadásra  javasolja  a  képviselő-testület  felé.  A költségvetést
negyedévente módosítani kell, az évközbeni változásoknak megfelelően. 

Puskás Szilveszter: A közvilágítás tételnél, az előző évhez viszonyítva mi a különbség oka?

Hertel László: Létszámarányosan került megállapításra az összeg, de ide kellett betervezni. 

Puskás Szilveszter: A „Közutak, hidak, és a zöldfelületek üzemeltetés anyagbeszerzése” tételek mit
foglal magába?

Hertel László: Erre a kérdésre most nem tudok válaszolni, de írásban megadjuk a választ. 

Puskás Szilveszter: Nem lesz gond, hogy az önkormányzat támogatásából átcsoportosításra kerültek
összegek a Polgármesteri Hivatal javára?

Hertel László: Nem, ez teljesen törvényes.  Van-e további kérdés a költségvetéssel kapcsolatosan a
képviselők részéről?  Amennyiben további kérdés nem merül fel, kérem, hogy szavazással fogadjuk el
Sződ Község Önkormányzat 2016. évi költségvetését. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen
szavazattal az alábbi rendeletet elfogadja. 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK SZŐD KÖZSÉG
ÖNKORMÁNYZAT 2016.ÉVI KÖLTSÉGVETÉSÉRŐL SZÓLÓ
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1/2016.(II.25.) SZÁMÚ RENDELETE

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Sződ  Község  Önkormányzat  2016.  évi
költségvetését a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel László: Megköszöni Lichy Anikónak és Bodroginé Demlyén Edinának az ülésen való részvételt,
akik elhagyják a tanácskozótermet. 

3. Varia Trans Kft ingatlan vásárlási kérelmének megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  Tájékoztatja  a  képviselőket,  hogy  ingatlanvásárlási  kérelem  érkezett  az
önkormányzathoz,  mely  kérelmet  a  képviselők  részére  megküldtünk.  A  Rátóti  úti  ipartelep
magántulajdonban  lévő  egy  részét  szeretné  megvásárolni  a  kérelmező.  A telephelyen  végzendő
autószerelői, tevékenységhez kéri a testület hozzájárulását.

 Kérem a képviselőket, hogy mondják el véleményüket, javaslataikat a kérelemmel kapcsolatosan. 

Dávid Tamás:  A testület  korábban hozott  egy döntést,  hogy a környezetszennyezéssel  együtt  járó
tevékenységet ipari-gazdasági övezetekben sem támogat. 

Erdélyi Balázs: Az autószerelés ellen nincs kifogásom, viszont egy autóbontó műhely létrehozását
nem szívesen támogatnám. 

Dr.   Bojtayné   Benedek  Gabriella:  A Rendezési  Terv  módosítás  alatt  van.  A Rendezési  Terv
készítőjével egyeztetek, hogy mennyire lehet korlátozni az ipari tevékenységek betelepítését ezen a
területen. 

Hertel  László:  Az Ipari-Gazdasági  övezetben folytatható tevékenység a Szabályozási  Tervben van
meghatározva. A Szabályozási Terv jelenleg módosítás alatt áll. Megkérem a Jegyzőasszonyt, hogy a
Rendezési Terv készítőjével vizsgálják meg a korlátozó lehetőségeket, és mielőtt elfogadásra kerülne,
terjessze a képviselő-testület elé. 

Dávid Tamás: Én támogatom az elhangzott javaslatot. 

Dr.  Bojtayné  Benedek  Gabriella:  Egyeztetek  a  Rendezési  Terv  készítőjével,  és  a  javaslatot  a
képviselő-testület elé terjesztem, és ezután tájékoztatom a kérelmezőt.

Erdélyi Balázs ismerteti, hogy a kérelmező cég milyen tevékenységet folytat a cégjegyzék alapján. 

Puskás Szilveszter: Én javaslom, hogy a Rendezési Terv elfogadásáig kérjük a kérelmező türelmét.

Hertel László:  Én úgy gondolom, hogy egy vállalkozást nem lehet arra kérni, hogy várjon kb. fél
évet, vagy még annál is hosszabb időt, amíg a rendezési terv elfogadásra kerül. 

4. A kamerarendszer karbantartására vonatkozó ajánlat megtárgyalása
Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy a video-kamerarendszer működése kifogásolható.
Sajnos  a  kamerák  sokszor  nem működnek.  A rendszer  telepítője  szerint  a  megfelelő működéshez
szükséges a rendszeres karbantartás. Erre vonatkozóan nyújtott be most ajánlatot, melyet a képviselők
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részére meg is küldtünk. A 45.000.- forint + ÁFA összeget tartalmazó ajánlat évi egyszeri alkalomra
vonatkozik. 

Kérem a képviselőket, hogy mondják el javaslataikat az ajánlattal kapcsolatosan. 

Puskás Szilveszter:  Mi van abban az esetben,  ha rendkívüli  javítás szükséges.  Ez plusz költséget
jelent majd?

Hertel László:  Igen, az időközi javítás plusz költséget fog majd jelenteni. Van-e további kérdés?

Amennyiben nincs további hozzászólás, kérem, hogy szavazzunk az ajánlat elfogadására vonatkozóan.
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 8/2016.(II.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Major  Zoltán  biztonságtechnikai  mérnök  a
videokamerák karbantartására vonatkozó árajánlatát –mely 45.000.- forint+ÁFA /év- elfogadja.

A képviselő-testület felhatalmazza Hertel László polgármestert, hogy a vállalkozási szerződést
megkösse. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

5. A Sződi Asszonykórus és a Sződi Hagyományőrző Klub kérelmének megtárgyalása a
Faluház térítésmentes használatára vonatkozóan

     Előterjesztő: Hertel László polgármester

Hertel  László:  Az  önkormányzathoz  újabb  három  kérelem  érkezett  a  Faluház  térítésmentes
használatára vonatkozóan. A kérelmeket megküldtük a képviselők részére. A Sződi Hagyományőrző
Klub,  a  Sződi  Asszonykórus,  és  a  Regejáró  Művészeti  Klub  kérelmét  kell  most  a  testületnek
megtárgyalnia. (részletesen ismerteti a kérelmeket) 

Kéri a képviselőket, hogy mondják el véleményüket a kérelmekkel kapcsolatosan.

Papp  István:   A kérelmet  benyújtó  csoportok  ez  idáig  is  jelentősen  hozzájárultak  Sződ  Község
kulturális  életéhez.  Nemcsak  a  helyi  rendezvényeken  vettek  részt  idáig,  hanem  más
önkormányzatoknál felléptek, és képviselték községünket.  Én mindenképen javaslom,  hogy az ilyen
csoportok térítésmentesen  használhassák a Faluházat. 

Hertel  László:  Van-e  további  hozzászólás  a  napirendi  ponthoz?  Amennyiben  nincs,  kérem,  hogy
szavazzunk először a Sződi Asszonykórus kérelmére vonatkozóan. Megállapítom, hogy a képviselő-
testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 9/2016.(II.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  Sződi  Asszonykórus
minden szerdán 18.00-20.00 óra között térítésmentesen használhassa. 

A  Sződ  Asszonykórus  vállalja,  hogy  az  önkormányzat  által  szervezett  rendezvényeken
térítésmentesen közreműködik. 
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Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel  László:  Kérem,  hogy  szavazzunk  a  Sződi  Hagyományőrző  Klub  kérelmére  vonatkozóan.
Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 10/2016.(II.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  úgy  határoz,  hogy  a  Sződi  Hagyományőrző
Klub  havonta  egy  alkalommal-  a  Faluház  vezetőjével  történt  előzetes  egyeztetés  alapján  -
térítésmentesen használhassa. 

A Sződi  Hagyományőrző Klub vállalja, hogy az önkormányzat által szervezett rendezvényeken
térítésmentesen közreműködik. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel László: Kérem, hogy a Regejáró Művészeti Klub kérelmére szavazzunk. Megállapítom, hogy a
képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 11/2016.(II.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Regejáró Művészeti Klub
havonta  egy  alkalommal-  a  Faluház  vezetőjével  történt  előzetes  egyeztetés  alapján  -
térítésmentesen használhassa. 

A Regejáró Művészeti  Klub vállalja,  hogy az önkormányzat  által  szervezett  rendezvényeken
lehetőségekhez képest térítésmentesen közreműködik. 

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

6. A községi társadalmi ünnepségek, rendezvények időpontjának meghatározása
(Hősök Napja, Falunap, Gyermeknap, Idősek Napja, Falu karácsonya)

Előterjesztő: Hertel László polgármester, Erdélyi Balázs Kultúráért Felelős Tanácsnok

Hertel  László:  Tájékoztatja a képviselőket,  hogy Erdélyi  Balázs a kultúráért  felelős tanácsnok az
egyesületekkel,  az  intézményvezetőkkel,  és  civil  szervezetekkel  történő egyeztetést  hívott  össze  a
2016. évi község társadalmi ünnepségek, rendezvények időpontjainak meghatározására vonatkozóan.
Át is adom neki szót, kérem, hogy tájékoztassa a testületet. 

Erdélyi Balázs: Az előterjesztést a képviselők megkapták. A Március 15. napi ünnepségen a gyerekek
nem tudnak fellépni, felkértük Buzogány Márta művésznőt, hogy szerepeljen az ünnepségen, aki a
felkérésnek eleget tesz.  

Hertel László: Van-e kérdés, észrevétel a képviselők részéről a 6. napirendi ponthoz? Amennyiben
nincs, kérem, hogy szavazzunk. Megállapítom, hogy a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi
határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   
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 12/2016.(II.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2016.évi  községi  társadalmi  ünnepségek,
rendezvények időpontját az alábbiak szerint határozza meg: 

Gyermeknap:  2016. május 28.

Hősök Napja:  2016. június 5.

Falunap:  2016. szeptember 3. 

Közmeghallgatás: 2016. november 4.  

Idősek Napja:  2016. november 13. 

Falukarácsonya: 2016. december 18.

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

7. Egyebek

 Érintésvédelemre vonatkozó ajánlat megtárgyalása

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a Faluház, az Óvoda és a Konyha vonatkozásában
szükségessé váltak az érintésvédelmi, villámvédelmi és tűzvédelmi szabványosságok felülvizsgálata. 
Ezen  felülvizsgálatok  elkészítésére  vonatkozóan  nyújtott  be  árajánlatot  Mender  László  Villamos
Biztonságtechnikai Felülvizsgáló. Az ajánlatot megküldtük a képviselők részére, illetve megkértem
Puskás Szilveszter alpolgármester urat,  hogy nézze át az ajánlatot,  és mondja el ezzel kapcsolatos
véleményét. Át is adom neki a szót.
Puskás Szilveszter:  Az ajánlatot  áttekintettem,  korrektnek találtam,  és azt  elfogadásra javaslom a
testület felé.
Hertel  László:  Van-e  hozzászólás?  Amennyiben  nincs,  kérem,  hogy  szavazzunk  az  elhangzott
javaslatra  vonatkozóan.  Megállapítom,  hogy  a  képviselő-testület  5  igen  szavazattal  az  alábbi
határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 13/2016.(II.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  megbízza  Mender  Lászlót,  Villamos
Biztonságtechnikai  Felülvizsgálót  a  Faluház  érintésvédelmi  felülvizsgálatával,  a  Konyha,  az
Óvoda érintésvédelemi felülvizsgálatával, villámvédelemi szabványossági felülvizsgálatával és a
tűzvédelmi műszaki követelmények felülvizsgálatával, az ajánlatban foglalt díjszabás alapján. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Vállalkozási szerződés aláírására.  
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Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

 Gál-Borus László Sződ Községért Közalapítvány elnök levelének ismertetése

Hertel László: Tájékoztatom a képviselőket, hogy Gál-Borus László a Sződ Községért Közalapítvány
elnöke levéllel fordult hozzám, illetve ezt a levelet megküldte a képviselők részére is. A levélben az
alapítvány működésével kapcsolatosan tett észrevételt.
A levélre  a  mai  napon  dr.  Nyitrai  Judit  ügyvédnő  tájékoztatását  figyelembe  véve  megküldtem  a
választ, melyet másolatban a képviselők is megkaptak. 
(ismerteti a két dokumentumot)
Erdélyi Balázs: Az alapítvány tagsága önkéntesekből tevődik össze, ezt figyelembe kell venni. 
Hertel  László:  Az ügyvédnő három cégbírósági  bejegyzésben intézkedett,  melyek  bejegyzési  már
megtörtént, csak a Sződ Községért Közalapítvány Alapító Okirat módosítását nem tudta bejegyeztetni,
a megfelelő kommunikáció hiánya miatt.
Papp István: Hogyan lehetne ezt a dolgot helyrehozni?
Hertel  László:  Gál-Borus Lászlónak fel  kell  keresnie az ügyvédnőt,  egyeztetés végett,  a levélben
szereplő határidőn belül.
Erdélyi Balázs: A válaszlevél alapján attól félek, hogy az elnök fel fog állni, és le fog mondani. Az
ügyvédnő  fizetést  fog  kapni  a  munkájáért,  ez  nem  mondható  el  az  alapítvány  elnökéről.  Az
önkormányzat érdeke, hogy az alapítvány működjön.
Hertel László: Az elnök hatékony közreműködése nélkül nem tudjuk az egyeztetést végrehajtani. Az
ügyvédnő személyes egyeztetést kért Gál-Borus Lászlótól, aki az egyeztetésen nem tudott megjelenni,
és más időpontot meg nem közölt vele. Jelen pillanatban ott áll az ügy,  hogy az ügyvédnő írásban
közölte, 2016. március 15. napjáig be kell nyújtani az Alapító Okirat módosítását. Eddig a határidőig
Gál-Borus Lászlóval hajlandó személyes találkozó keretében egyeztetni. Amennyiben ezen határidőn
belül nem jön létre a találkozó, a továbbiakban nem kíván az üggyel tovább foglalkozni. Az ügyvédnő
csak abban az esetben kap ügyvédi díjat, amennyiben az Alapító Okirat módosítása bejegyzésre kerül.
Amennyiben ez nem kerül bejegyzésre, az ügyvédnő tisztában van azzal, hogy ügyvédi díjat nem kap. 
Puskás Szilveszter: Az alapítvány működése az önkormányzat érdeke, és tudomásul kell venni, hogy
az alapítványi tagok szívességből vállalták el ezeket a tisztségeket. 
Erdélyi Balázs: Az alapítvány jelenlegi tagsága pályázatokat ír, és ezeken a pályázatokon nyernek el
támogatást. 
Hertel  László:   Nem  csak  az  önkormányzat,  hanem a község érdeke  az,  hogy minél  több civil
szervezet működjön községünkben. A Sződ Községért Közalapítvány idáig is jelentősen hozzájárult
Sződ község kulturális  életéhez.  Én személy szerint  azt  szeretném,  ha ez  az  alapítvány tovább is
sikeresen működjön. Az elnök feladatait viszont az önkormányzat nem tudja magára vállalni. Vannak
olyan helyzetek, amikor bizony az elnök hatékony közreműködésére feltétlen szükség van. 
Én az kérem, hogy az elnök úr, vagy pedig akadályoztatása esetén az elnökségből valaki keresse fel
egyeztetés céljából az ügyvédnőt. 
Puskás Szilveszter: Én azt javaslom, hogy kérdezzük meg az alapítvány elnökét, hogy Ő hogyan látja,
milyen módon lehet helyrehozni az alapítvány ügyét. 
Javaslom,  hogy  kérjük  fel  Erdélyi  Balázst,  hogy  járjon  el  az  ügyben  az  elnöknél,  az  alapítvány
ügyének rendezése érdekében.

A képviselők Puskás Szilveszter javaslatát egyhangúlag támogatják. 

 Csupafül Egységes Óvoda Bölcsőde Alapító Okiratának módosítása
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Hertel László:  Tájékoztatja a képviselőket, hogy ezt a napirendi pontot a jegyzőasszony terjeszti a
testület elé. Átadom neki a szót.

Dr. Bojtayné Benedek Gabriella:  A Magyar  Államkincstár  részéről  újabb megkeresés érkezett,  a
Csupafül  Egységes  Óvoda-Bölcsőde  Alapító  okiratának  bejegyzésére  vonatkozóan.  Az  időközben
bekövetkezett  kormányzati  funkció  változások  átvezetése  és  a  szövegezésben  bekövetkezett
változtatások  átvezetése  szükséges.  Az  intézményvezetővel  a  változtatással  kapcsolatosan
egyeztettem.  Kérem  a  képviselőket,  hogy  akinek  kérdése  van  az  előterjesztéssel  kapcsolatosan,
szíveskedjen jelezze. 

Hertel László: Mivel a képviselők részéről kérdés nem merült fel, kérem, hogy szavazzunk az Alapító
Okirat  módosítására  vonatkozóan.  Megállapítom,  hogy  a  képviselő-testület  5  igen  szavazattal  az
alábbi határozatot hozta: 

SZŐD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK   

 14/2016.(II.25.) SZÁMÚ HATÁROZATA

Sződ Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Csupafül Egységes Óvoda Bölcsőde Alapító
Okiratát a mellékletben foglaltak szerint módosítja.  

Határidő: azonnal                                                                                Felelős: polgármester

Hertel László: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a mai ülésen további megtárgyalandó napirendi pont
nincs, a képviselők további hozzászólási szándékukat nem jelezték, az ülést 20.15 órakor bezárja. 

---------------------------------------------                ----------------------------------------------
                         Hertel László                                             dr Bojtayné Benedek Gabriella
                         polgármester                                                               jegyző

      

                                                  --------------------------------------------
Papp István

                                                            jegyzőkönyvhitelesítő
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